
P R O T O K Ó Ł 
Z ZEBRANIA WIEJSKIEGO ODBYTEGO W DNIU  7.09.2023 R.  

W SOŁECTWIE JEŻEWNICA 

1. Termin, miejsce i zakres zebrania wiejskiego podano do wiadomości publicznej poprzez 
opublikowanie na stronie internetowej Gminy Osiek, profilu Gminy na FB, w systemie 
powiadomień BLISKO oraz wywieszenie ogłoszeń na tablicach ogłoszeń w Sołectwie. 

2. Zebranie wiejskie rozpoczęło się o godzinie 1600 i trwało do godziny 1725. 

3. W zebraniu uczestniczyło 19 mieszkańców Sołectwa (w załączeniu lista obecności). 

4. Zebranie prowadziła Sołtys Bogumiła Worowska. 

5. Sołtys dokonała otwarcia zebrania i przedstawiła porządek zebrania. 

1) Sprawozdanie z działalności Sołectwa. 

2) Omówienie bieżących spraw i potrzeb Sołectwa oraz realizowanych inwestycji w Gminie 
i realizacji wniosków składanych przez mieszkańców Sołectwa. 

3) Dyskusja i wolne wnioski: 

Dyskusja dotyczyła: 

- budowy sieci wodociągowej – brak możliwości przyłączenia do sieci do Osieka, bo za 
daleko  ale pojawiła się możliwość od strony gminy Warlubie, bo jest bliżej, jeżeli wójt gminy 
Warlubie wyrazi zgodę na przyłączenie to na przyszły rok planowane sporządzenie 
dokumentacji projektowej,  

- budowy sieci kanalizacyjnej i możliwości przyłączenia sieci do Jaszczerza – pewnie 
możliwość taka będzie, ale na razie Gmina nie planuje nowych inwestycji w tym zakresie, 
najpierw trzeba dokończyć to co rozpoczęte (Osiek, Wycinki, Jaszczerz), 

- możliwości przyłączenia sołectwa do gminy Warlubie, 

- kontroli szamb – o konieczności posiadania umowy na wywóz nieczystości i możliwości 
posiadania dwóch umów, 

- możliwości pozyskania dofinansowania na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków, 

- braku ścieżek rowerowych i możliwości budowy, bo jazda rowerem drogą wojewódzką jest 
niebezpieczna a wszędzie już ścieżki rowerowe są – w pierwszej kolejności pilne potrzeby 
takie jak sieć wod-kan czy drogi, na tę chwilę Gmina rozważy możliwość przygotowania 
koncepcji, realizacja w przypadku uzyskania dofinansowania, 

- komunikacji publicznej, bo autobusy o złych godzinach np. jeden rano i po południu, a dla 
chcących zrobić zakupy czy coś załatwić to za długo, przydałyby się kursy pomiędzy 
(przedłożono wydruk z rozkładem jazdy - w załączeniu), 

- braku działania ze strony Gminy, stoi w miejscu, a są możliwości, których nie wykorzystuje, 
dopiero w ostatnim czasie coś zaczyna się powoli dziać – realizowane są milionowe projekty, 
co jest wyzwaniem przy 13 mln budżecie, Gmina składa wnioski o dofinansowanie i realizuje 
co tylko możliwe, 
 

Złożono następujące wnioski: 

- utwardzenie drogi płytami IOMB, 

- poprawę komunikacji publicznej, zwiększenie kursów lub zmiana godzin kursów 
autobusowych, 



- wycinka krzewów przy drogach (Jaszczerek przy zjeździe na drogę wojewódzką i Jeżewnica 
przy przystanku), 

- wymiana okien w budynku, 

- wymiana eternitu na budynku gospodarczym, 

- tabliczka z numerem domu do 1 nieruchomości, 

- sprawdzenie kto właścicielem i naprawa drogi do dwóch nieruchomości. 
 
 
 

6. Zakończenie zebrania. 

 

Protokołowała       Przewodnicząca obrad 

      Joanna Gniewkowska                                       Bogumiła Worowska 


